

(4) A contract is not affected by the letter under paragraph (2) or (3) if the goods are not delivered within the period specified by the buyer.

Article 49

(1) The buyer may declare the contract avoided: (a) if the failure by the seller to perform any of his obligations under the contract or this Convention amounts to a fundamental breach of contract; or (b) in case of non-delivery, if the seller does not deliver the goods within the additional period of time fixed by the buyer in accordance with paragraph (1) of article 47 or delivery after that period has expired.

(2) However, in cases where the seller has delivered the goods, the buyer loses the right to declare the contract avoided unless he acts within a reasonable time after delivery.

(3) In respect of late delivery, within a reasonable time after the buyer becomes aware that delivery has been made:

(a) in respect of any breach other than late delivery, within a reasonable time;

(b) after the buyer or ought to have known of the breach.

(4) After the expiration of any additional period of time fixed by the buyer in accordance with paragraph (1) of article 47 or after the seller has declared that he will not perform his obligation within such an additional period, or

(5) after the expiration of any additional period of time fixed by the seller in accordance with paragraph (1) of article 48, or after the buyer has declared that he will not accept performance.

Article 50

If the goods do not conform with the contract and whether or not the price has already been paid, the buyer may reduce the price in the same proportion as the value that the goods actually delivered bear at the time of the delivery bears to the value that conforming goods would have had at that time. However, if the value of the goods at the time of delivery is not ascertainable, the price shall be the price which would have been paid by the buyer in accordance with those articles if the goods had conformed to the contract.

Article 51

(1) If the seller delivers only a part of the goods or if only a part of the goods delivered is in conformity with the contract, articles 46 to 50 apply in respect of the part which is missing or which does not conform.

(2) If the buyer only declares the contract avoided in respect of a part of the goods or if the buyer is more diligent in rejecting or in complying with the contract in respect of a fundamental breach of the contract than in respect of a part of the goods or if only a part of the goods delivered is in conformity with the contract, articles 46 to 50 apply in respect of the part which is missing or which does not conform.

Article 49

(1) L'acheteur peut déclarer le contrat résolu: (a) si l'échec par le vendeur de l'exécution de l'un de ses obligations sous le contrat ou la Convention constitue une violation fondamentale du contrat; ou (b) en cas de non-délivrance, si le vendeur ne livre pas les marchandises dans le délai supplémentaire fixé par l'acheteur en vertu de l'article 47 ou si la livraison intervient après ce délai.

(2) Toutefois, dans les cas où le vendeur a livré les marchandises, l'acheteur perd le droit de déclarer le contrat résolu à moins qu'il agit dans un délai raisonnable après la livraison.

(3) En ce qui concerne le retard de livraison, dans un délai raisonnable après que l'acheteur a pris connaissance de la livraison:

(a) en ce qui concerne toute autre violation du contrat, dans un délai raisonnable;

(b) après que l'acheteur a déclaré qu'il n'accepte pas l'exécution.

(4) Après l'expiration de tout délai supplémentaire fixé par l'acheteur ou après qu'il a déclaré qu'il n'accepte pas l'exécution, ou

(5) après l'expiration de tout délai supplémentaire fixé par le vendeur en vertu de l'article 48, ou après que l'acheteur a déclaré qu'il n'accepte pas l'exécution.

Article 50

Si les marchandises ne sont pas conformes au contrat, et si le prix a déjà été payé, l'acheteur peut réduire le prix proportionnellement à la différence entre la valeur que les marchandises effectivement livrées ont au moment de la livraison et la valeur que les marchandises conformes auraient eues à ce moment. Cependant, si la valeur des marchandises au moment de la livraison n'est pas déterminable, le prix sera le prix que le vendeur aurait payé si les marchandises livrées étaient conformes au contrat.

Article 51

(1) Si le vendeur ne livre qu'une partie des marchandises ou si une partie seulement des marchandises livrées est conforme au contrat, les articles 46 à 50 s'appliquent en ce qui concerne la partie manquante ou non conforme.

(2) Si l'acheteur ne peut déclarer le contrat résolu que en ce qui concerne une partie des marchandises livrées ou si l'acheteur est plus diligent en déclarant le contrat résolu en ce qui concerne une partie des marchandises livrées qu'en ce qui concerne le contrat dans son ensemble, les articles 46 à 50 s'appliquent en ce qui concerne la partie manquante ou non conforme.